

11 DAYS

9 NIGHTS

Upon arrival, transfer to hotel.

EASTERN EUROPE + POLAND

Germany / Czech Republic / Slovakia / Hungary / Austria + Poland

av 1

Kuala Lumpur / Transit City / Munich

MOB

Assemble at KLIA for your flight to Munich, the third largest city in Germany.

Day 2 Munich / Cesky Krumlow / Prague

B - D

After breakfast, Český Krumlov- visit Castle of Cesky Krumlov: is a castle located in the city of Český Krumlov in the Czech Republic. It dates back to 1240 when the first castle wan built by the Witigonen family, the main branch of the powerful Rosenberg family. Castle listed as UNESCO World Cultural Heritage Monuments since 1992. Continue to Prague, capital city of Czech Republic.

Day 3 Prague / Brno

B - D

Today start our city tour in *Prague* with a guided walk through the *Prague Castle* complex to discover the major sights within. Admire the grandeur of *Saint Vitus Cathedral* and enjoy stunning views over the whole of Prague. Continue our walking tour and head for the river, stroll across *Charles Bridge*, for more wonderful views of the city. Spend some time at Old Town Square before heading to *Brno*,Napoleon headquarter during "The Battle Of The Three Emperor's".

Day 4 Brno / Krakow

B - D

After breakfast,we will start our journey to Krakow, a historical city in Southern Poland. Visit *Wielicka Salt Mine* and enjoy discovering the mysterious of the salt exploitation.

Day 5 Krakow

B - D

Start our Krakow sightseeing tour to view the Jagiellonian University, The Wavel Hill, The Royal Castle, the Cathedral, the Old Town, the Cloth Market Hall and St Mary Church which is a 14th century church famous for its Gothic Art with a huge wooden altarpiece. After that, visit Auschwitz Concentration Camp. This is the largest Nazi concentration and extermination camps established in Nazi German era. And lastly, we will proceed to our last stop, Krakow, a historical city in Southern Poland.

Day 6

Krakow / Parndorf / Bratislava

B - D

After breakfast, proceed to **Parndorf Outlet**. It is home to over 150 stores and 600 designer brands,including all the fashion heavyweigths: Prada,Armani,Escada,Polo Ralph Lauren,Tomy Hilfiger,Bally and more. Process to Bratislava.

Day 7

Bratislava / Budapest

B-D

This morning visit *Bratislava*~Capital city of Slovak Republic. We will show you panoramic tour of Bratislava's most important places and historical sites, such as *Presidential Palace, the National Theatre,* and a unique *St Martin church*. After process to Budapest, the capital city of *Hungary*. Explore Budapest which includes city tour to view the *Hero's Square, Parliament House, Chain Bridge and Splendid St. Matthias Church* and admiring the views from *Fisherman's Bastion & Citadel Hill.*

Note: If time permits, you may join optional tour to enjoy a relaxing scenic Danube River Cruise in Budapest. (EUR30/person)

Day 8

Budapest / Vienna / Salzburg

B - (

Today sightseeing tour of Vienna begins with photo stop which includes The *Ring Road, Opera House,Parliament House, Johann Strauss Statue,St,-Stephen's Cathedral*, The Town Hall and the historic sights of Vienna. Photo stop at *Schönbrunn Palace*, the former summer residence of the Habsburg family, which is considered one of the most beautiful baroque palaces in Europe. Today, the palace is part of UNESCO's cultural heritage due to its historic importance.

Day 9

Salzburg/ Hallstatt / Munich

B - D

After breakfast, proceed to *Salzburg*, the *hometown of Mozart*. Enjoy the expansive view of the breathtaking countryside that the well-loved musical, "The Sound of Music", was based on. Visit the Mirabell Garden and cross the *Salzach River* to see Salzburg's Old Town - a UNESCO World Heritage listed site. After that, proceed to *Hallstatt*, a UNESCO World Heritage Site in 1997. Nestled between the edge of *Lake Hallstatt* and the towering Dachstein Mountains, Austria's oldest and possibly most photographed village is something like a mirage in the Salzkammergut Lake Region.

Day 10

Munich / Transit City

Begin your Munich city tour – *Marienplatz* a large open square named after the *Mariensaule*, a Marian Column in its center – with the Old and the *New Town Hall*. Its tower contains the Rathaus-Glockenspiel. Three gates of the demolished medieval fortification have survived to this day. Free time at *Ingolstadt Village outlet*. Ingolstadt Village is home to more than 110 boutiques of world-leading brands... on sale, all year round. Shop Douglas, Bogner, Woolrich and many more luxury fashion and lifestyle boutiques. Thereafter transfer to airport for flight back home.

Day 11

Transit City / Kuala Lumpur

Arrive home with all the sweet memories of Eastern Europe.











11 9 晚

东欧胜景+波兰

德国 / 捷克 / / 斯洛伐克 / 匈牙利 / 奥地利+波兰

第1天 吉隆坡 / 中转城市 / 慕尼黑

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场,乘搭客机飞往德国第三大城市−慕尼黑。抵达后 ,送往酒店。

第2天 慕尼黑 / 克鲁姆洛夫 / 布拉格

早一晚

早餐后,前往**捷克克鲁姆洛夫城堡**, 是一座兴建于1240年的中世纪城堡。克鲁姆洛夫是南波西米亚的迷人小镇,整个地区在1989年被宣布为国家文化古迹。1992年被联合国教科文组织列为世界遗产。之后前往**布拉格**

第3天 布拉格 / 布尔诺

早一晚

今早开始续游览有建筑博物馆之都,中世纪宝石美誉之称的`**布拉格**。仿佛时光倒转至中世纪,抬头所及皆是悠久历史的**教堂和建筑**。游览**布拉格城堡**,国王加冕的的**圣维特大教堂**,由小城经圣尼古拉教堂到东欧最古老之**查理石桥**,由此眺望最美的布拉格城景色。于老城区自由逛逛。然后继续驱车前往**布尔诺**,乃全国第二大城市,也是捷克仅次于布拉格的工业中心。

第4天 布尔诺 / 克拉科夫

早 - 晚

早餐后,启程前往位于波兰的南部并拥有历史悠久的城市~克拉科夫。参 观**维利奇卡盐矿**,是最古老的制盐企业从中世纪时代,而且是国家的财富 ,物质基础和文化之源。

第5天 克拉科夫

早一日

今早开始克拉科夫市区游览:包括外观**贾基洛尼亚大学,瓦维尔山,皇家城堡,大教堂,老城区和布匹布场,圣母大教堂**,是波兰城市克拉科夫的一座砖彻**哥特式教堂**,兴建于14世纪,以法伊特施托斯的哥特式木制祭坛而著称。然后继续前往参观**奥斯威辛集中营**。此营是纳粹德国时期建立 最主要的集中营和灭绝营。

第6天 克拉科夫 / 布拉迪斯拉发

早一晚

早餐后,前往今天前往**潘多夫名品奥特莱斯**血拼。这里有超过150家炙手可热的时尚品牌如Prada,Armani,Escada,Polo Ralph Lauren,Tommy Hilfiger, Bally 等。

第7天 布拉迪斯拉发 / 布达佩斯

早一晚

早餐后,布拉迪斯拉发, 斯洛伐克共和国的首都。我们将会游览**布拉迪斯拉**发重要历史古迹,包括**外观总统府,国家剧院,圣马丁教堂**。

之后前往匈牙利的首都~**布达佩斯**。游览充满历史古迹的佩斯城-市区游览包括外观:**英雄广场,国会大厦,链子桥,马提亚斯教堂**。还可以参观著名**渔人堡**,因山下的中古世纪渔村而得名。之后登上盖勒**特丘陵顶峰**的护城**碉堡俯瞰**整条多瑙河之迷人景色。

备注:若时间允许,您可自费参加船游多瑙河,欣赏这五光十色的城市 (EUR30/人)

第8天 布达佩斯/维也纳/萨尔斯堡

早一晚

今天前往**维也纳**,然后开始我们的维也纳市区游。游览**维也纳环城大道,** 国立歌剧院,国会大楼,约翰史特劳斯小金人像,并且前往圣史提芬大 教堂为中心的繁华大街,此处挤满了高级精品店和露天咖啡座,让你深刻体 验维也纳的街头风情,市政厅等繁华建筑。外观**熊布朗宫**,它是哈布斯堡 王朝皇帝的居所,被认为是欧洲最美丽的巴洛克式的宫殿之一。

第9天 萨尔斯堡 / 哈尔施塔特 / 慕尼黑

早一晚

早餐后,驱车前往前往著名电影《音乐之声》的拍摄地~**萨尔斯堡**,也是**音乐神童莫扎特的诞生地**。看过电影《音乐之声》的人,都会对片中的青山翠峦留下深刻印象,萨尔斯堡就是拍摄所在地。之后游览拥有美丽花园之称的~**米贝拉花园**,更因电影《音乐之声》而呈现在世人眼前。然后我们前往游览**萨尔斯堡古城区**。然后出发前往**哈尔施塔特**,于1997年被联合国教科文组织列为世界遗产。位于在**哈尔斯特塔湖边**和高耸的达时斯坦山脉之间,奥地利最古老和最佳拍照的村庄。从广场开始步行,沿湖漫步,到处可见童话般清幽美好的小木屋,纯净的生命气息自由的散发在空气之中。

第10天 慕尼黑/中转城市

早88

开始我们的慕尼黑市区游。前往**玛丽亚广场,乃慕尼黑的市中心广场。** 广场中间是圣母玛利亚的雕像,圣母玛利亚是慕尼黑的保护神,她站在高高的大理石柱上俯视周围发生的一切。北面矗立着哥特式建筑新市政厅,其主楼中央的钟楼也是闻名遐尔。在 Ingolstadt Village 奥特莱斯自由活动。Ingolstadt Village 拥有 110 多家世界领先品牌的精品店……全年都在打折。购买 Douglas、Bogner、Woolrich 以及更多奢华时尚和生活方式精品店。过后送往机场乘搭客机飞返家园。

第11天 中转城市 / 吉隆坡

带着东欧所有甜蜜的回忆抵达家园。

·倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 ·我们有权改变顺序或修正行程,如果有必要,恕不另行通知。所有机票和酒店都是临时性的,将由本公司作最后确认 ·在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact:	价格 Price :	出发日期 Departure Date :